



210000343075



中国认可

检测

TESTING

CNAS L2740

检测报告

Test Report

委托单位 (Client):

河北允升生物科技有限公司

HEBEI YUNSHENG BIOTECHNOLOGY
CO.,LTD

样品名称 (Sample
Name):

糖精钠

Sodium Saccharin

报告日期 (Report
date):

2023年3月13日

中国检验认证集团广西有限公司

China Certification & Inspection Group Guangxi Co., Ltd.

地址: 广西壮族自治区南宁市青秀区古城路 11 号

Address: No. 11, Gucheng Road, Qingxiu District,
Nanning, Guangxi,

电话: 86-771-2330872

Tel.: 86-771-2330872

网址: www.ccicgx.com

Website: www.ccicgx.com

邮编: 530022

ChinaPostcode: 530022

传真: 86-771-2330863

Fax: 86-771-2330863





检测报告

Test Report

委托单位 Client	河北允升生物科技有限公司 HEBEI YUNSHENG BIOTECHNOLOGY CO.,LTD				
联络信息 Contact Information	河北省邢台市宁晋县大曹庄工业园区东区 East of Dacaozhuang Industrial Park, Ningjin County, Xingtai City, Hebei Province, China				
收样日期 ReceivedDate	2023年02月24日 24 Feb,2023	检测日期 Testing Date	2023年02月24日-2023年03月10日 24 Feb,2023-10 Mar,2023		
样品名称 Sample Name	糖精钠 Sodium Saccharin	样品包装 Sample Packing	塑料袋装, 无封识 Plastic Bag, No Seal		
样品数量 Sample Quantity	1个样 One	样品质量/体积 Sample Quality/	500g		
样品标记 Sample Marking	/	样品描述 Sample Description	颗粒状 Granular		
检 测 结 果 Testing Result					
序号 Serial Number	检测项目 Testing Item	单位 Unit	定量限 LOQ	结果数据 Result	检测标准/方法 Testing Standard/ Method
1	干燥失重 Dry weight loss	g/100g	--	13.8	GB 5009.3-2016, 第一法 GB 5009.3-2016, The first method
2	糖精钠 Saccharin sodium	%	--	99.7	GB 1886.18-2015
3	酸度和碱度 Acidity and alkalinity	--	--	通过试验 Pass Test	GB 1886.18-2015
4	苯甲酸盐和水杨酸盐 Benzoate and salicylate	--	--	通过试验 Pass Test	GB 1886.18-2015
5	铅 Lead	mg/kg	0.04	< 0.04	GB 5009.12-2017, 第一法 GB 5009.12-2017, The first method
6	砷 Arsenic	mg/kg	0.040	< 0.04	GB 5009.11-2014, 第一篇 第二法 GB 5009.11-2014, Part 1, The second method



备注(Remarks):

检测实验室地址(Testing Laboratory Address): 广西壮族自治区北海市海景大道(竹林段)海洋科研创新园科研一路 B1-2 幢。No.1 Building, Yunlang Science & Technology Park. Toll Gate Exit of Qinzhou-Fangcheng Expressway, Fangcheng District, Fangchenggang.Guangxi, China.

-----结束(END)-----

编 制 人
(Report
Compiler):

张志伟

审 核 人
(Report
Reviewer):

洪同

报告签发人/日
期 (Report
Issuer):

李超

2023 年 3 月 13 日





声 明
Statement

1. 检测报告涂改、缺页无效。
The Testing Report is invalid if altered or page missing.
2. 检测报告未经授权签字人签字、未加盖本公司检验检测专用章的、多页时未加盖骑缝章(检验检测专用章)无效。
The Testing Report is invalid if not signed by the authorized signer, not affixed the CCIC's special seal for inspection and testing, or not stamped cross pages with the special seal for inspection and testing.
3. 未经本公司书面同意,不得部分复制检测报告(全文复制除外)。
No part of the Testing Report (except full-text duplicate) shall be copied without the written consent of CCIC.
4. 委托方对提供信息的真实性负责,如有提供信息有误、失实或不全等情况,对检测结果有效性造成影响的,本公司不承担任何责任。
The Client shall be responsible for the authenticity of the information provided, and CCIC shall not be liable if the information provided is incorrect, inaccurate or incomplete, which will affect the validity of the testing results.
5. 样品由委托方提供,检测结果仅适用于收到的样品。委托方对检测结果的不当使用所产生的直接或间接影响,本公司不承担任何责任。
Samples are provided by the Client, and the test results are only applicable to the samples received. CCIC shall not be liable for any direct or indirect consequence arising from the improper use of the results of the tests by the Client
6. 如本报告未加盖 CMA 标识,则不具有对社会的证明作用。
If the CMA logo is not affixed to this Report, it will not have the proof function to the society.
7. 自收样之日起,如无特别书面约定的,本公司将按照实验室样品管理的程序对样品进行保存和处置。
If no special written agreement appended, from the samples receiving date on, CCIC will preserve and dispose of the samples in accordance with the laboratory sample management procedures.
8. 委托方对检测报告有异议的,在收到或应当收到检测报告之日起 15 天内向本公司提出,否则,视为委托方对检测报告无异议。对于性质不稳定、不易保存的特殊样品,不受理复测申请。
If the Client has any objection to the Testing Report, it shall be submitted to CCIC within 15 days from the date of receiving or should be receiving the Testing Report. Otherwise, it shall be considered as that the Client has no objection to the test report. The application for retesting shall not be accepted for special samples which are unstable in nature and difficult to be preserved.
9. 在任何情况下,委托方不得篡改、改变或损伤实验室检测报告的内容及版面,所有本公司出具的检测报告的部分或全部,版权属本公司所有。
Under no circumstances, the Client has no right to distort, alter or damage the contents and layout of CCIC's testing report. CCIC possesses the copyright in any part or all of the Testing Report it issued.
10. 未经本公司同意,委托方不得将检测报告用作广告促销等以营利为目的的各种用途。
Without the consent of CCIC, the Client shall not use the Testing Report for any profit-making purpose such as advertising promotion.
11. 如需要在法院审理程序或仲裁过程中使用检测结果,客户必须在向本公司提交检测样品前告知该意图,如果没有告知本公司,出现任何损失、纠纷等等,本公司概不负责。
If it is necessary to use the testing results in court proceedings or arbitration proceedings, the Client must inform CCIC of the intention before submitting the testing samples, and the Company shall not be liable for any loss, dispute, etc. without the informing.
12. 本公司保证检测结果的真实性、公正性和客观性,并对委托方相关数据和资料信息保密,法律法规要求或合同授权透露保密信息除外。
CCIC shall guarantee the authenticity, impartiality and objectivity of the testing results, and shall keep the relevant data and information confidential, except for the disclosure of confidential information required by laws and regulations or authorized by the contract.
13. 本公司出具的检测报告并不免除委托方在其相关委托书中所约定的权利和义务,违背委托书约定的规定对本公司均无约束力。
The Testing Report issued by CCIC can not exempt the Client from the rights and obligations stipulated in the relevant Power of Attorney, and is not binding upon the Company in violation of the provisions of the Power of Attorney.

中国检验认证集团广西有限公司

China Certification & Inspection Group Guangxi Co., Ltd.

地址:广西壮族自治区南宁市青秀区古城路 11 号

邮编: 530022

Address: No. 11, Gucheng Road, Qingxiu District, China Postcode: 530022

Nanning, Guangxi,

电话: 86-771-2330872

传真: 86-771-2330863

Tel.: 86-771-2330872

Fax: 86-771-2330863

网址: www.ccicgx.com

Website: www.ccicgx.com



中国检验认证集团广西有限公司
CHINA CERTIFICATION & INSPECTION GROUP GUANGXI CO.,LTD.

报告编号(No.): T78626223150100277

委托单号: 31905992302004466

业务编号(Business No.):

GXSSP052300123

页 码(Page): 第 5 页/共 5 页

